
Generalforsamling	
Grundejerforeningen	Violvænget	

Mandag	d.	26.	marts	2018	
	

Mødested:	Nordbyskolen	
	
Dagsorden	
	

1. Valg	af	dirigent	
2. Godkendelse/forkastelse	af	og/eller	dagsorden	
3. Valg	af	referent	(kun	ved	sekretærens	forfald)	
4. Valg	af	stemmetællere	
5. Godkendelse	af	fuldmagter	
6. Formandens	beretning	
7. Fremtidig	virksomhed	
8. Indkomne	forslag	
9. Regnskab	og	budget	
10. Forslag	til	kontingent,	afstemning	
11. Valg	af	bestyrelsesmedlemmer,	på	valg	er:	Janni	Madsen,	Anne	Hovmand	og	Erling	

Møller-Petersen	
12. Valg	af	bestyrelsessuppleanter	
13. Valg	af	bilagskontrollant	
14. Valg	af	bilagskontrollantsuppleant	
15. Eventuelt	

	
	
Ad	1)	Mads	Erch	vælges	til	dirigent.	
	
Ad	2)	Dagsorden	godkendt.	
	
Ad	3)	Valg	af	referent	–	sekretærsuppleant	Louise	Land	Truelsen	vælges.		
	
Ad	4)	Valg	af	stemmetællere	findes	ikke	nødvendigt	da	der	inkl.	bestyrelsen	kun	er	10	
fremmødte.	
	
Ad	5)	Der	er	ikke	indkommet	nogle	fuldmagter.	
	
Ad	6	)	Formanden	Jakob	Jørgensen	beretter	fra	årets	gang	i	grundejerforeningen,	se	vedlagte.		
	
Ad	7)	Jakob	fortæller,	at	foreningens	fremtidige	virksomhed	vil	forløbe	som	hidtil	med	3	
bestyrelsesmøder	årligt.	Foreningen	ønsker	fortsat	at	stå	for	REFA-dagen.	Det	pointeres	atter	
at	foreningen	fortsat	er	en	driftsforening.	Der	er	i	p.t.	fokus	på	belysning	af	cykelstien	i	den	
ene	halvdel	af	skoven	og	fortsat	fokus	på	Snedkerbækken.		
	
Ad	8)	Der	er	ingen	indkomne	forslag.		



	
Ad	9)	Erling	Møller-Petersen	foreligger	regnskab	og	budget,	se	vedlagte.	Obs.	posten	webhotel	
er	ikke	bogført	i	2017,	hvorfor	denne	omkostning	tilkommer	i	år.	Regnskab	og	budget	
godkendes.		
	
Ad	10)	Kontingent	vedtages	at	forblive	uændret	på	kr.	300	pr.	år.		
	
Ad	11)	Anne	Hovmand	og	Janni	Madsen	modtager	ikke	genvalg.	Erling	Møller-Petersen	
modtager	genvalg.	Morten	D.	Johansen	fra	nr.	39	stiller	op	som	nyt	bestyrelsesmedlem		
sammen	med	Torben	Paulsen	fra	nr.	21,	vælges.		
	
Ad	12)	Janni	Madsen	og	Louise	Land	Truelsen	stiller	op	som	bestyrelsessuppleanter,	vælges.		
	
Ad	13)	Grethe	Pedersen	(ikke	tilstede)	modtager	genvalg,	vælges.		
	
Ad	14)	Mads	Erch	fra	nr.	16	stiller	op	som	bilagskontrollantsuppleant,	vælges.		
	
Ad	15)	Der	tales	om	at	græsarmeringen	er	sunket	nogle	steder	på	Violvænget	.	Erling	beretter	
om	status	på	korrespondance	med	kommunen	angående	Snedkerbækken	–	kommunen	har	
selv	foreslået	at	overfladebassinet	bliver	fyldt	op	og	at	der	laves	ét	vandløb	i	stedet	for	de	
nuværende	to,	det	vil	da	være	muligt	at	skære	helt	ned	til	vandsejlet.		
	
	
	
	
	
	
	
	
____________________________																								_____________________________	
Mads	Erch,																																																	Jeanett	Hesselbæk,		
formand																																																					næstformand	
	
	
	
	
	
	
____________________________																								______________________________													____________________________	
Erling	Møller-Petersen,																							Janni	Madsen,																																			Anne	Hovmand,		
Kasserer																																																					webmaster																																									sekretær	


